
 

UU møde 16. juni 2025 kl. 17.30-21.00  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat  

 

Deltagere:  

Nichlas  
Lisbeth 
Annette 
Camilla 
Tommy 
Ole 
Referent - Maria  
 
 
 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås 
 

 

• Status sponsorer årgange 
Der mangler stadig sponsorer på nogle årgange, deadline rykkes frem til 23/6, for at kunne nå at sende 
udkast ud til holdene/sponsorer som skal godkende. Der laves opslag omkring at hjælpe den årgang der 
ikke har fundet sponsorer endnu (aktion – Nichlas) 
 

• Arbejdsmiljøorganisation – opfølgning Nichlas 
Det ligger i selskabet – Nichlas tjekker op på tidligere procedurer  

 

• Ledige tider sæson 25/26  
Månedsplan samt overblik (tider bruges evt. til kampe) 
Nichlas laver plan for hvornår der er optaget – Maria har skema med overblik. Ledige tider kan bookes 
via kontoret  

 

• Status fra Brugerrådet og Café Ingeborg 
Punktet er drøftet.  
 

• Fonde – hvilke store projekter har vi? 
Vi skal søge til det der er behov for – ikke søge for bare at søge.  
Vi har fået bevilget beløb fra DIF – vi har ikke købt rekvisitterne endnu.  
Vi mangler flere tunge kettlebells til styrke 2 rummet.  
 

• Oprydning Roskilde Festival vs. salg af lodder 
Det er managers opgave at tjekke op på at dem der er tilmeldt sig oprydning også møder op på dagen.  
Der kan max komme 80 pr. dag. Det går nogenlunde op med hvad der er tilmeldt.  

 

• Indledende drøftelse om salg af sponsorater efter spilletøjet er afsluttet 
- Sponsor loyalitet. Fx komme på flere årgange eller andre loyalitets “præmier/ideer” 
Selvom spillertøjet ”er solgt” skal vi stadig søge sponsorer til andre adhoc ting. Den sidste side af 
sponsorkataloget skal promoveres efter sommerferien.  
En slags ”gulerod” til loyale sponsorer. Det er en god ide, det graver Nichlas lidt ned i i ferien.  
 

• Status holdtilmeldinger samt hvordan tegner regnskab 2024-2025 
Forventer flere tilmeldinger på U17P og talent – der er fokus på det yngste årgange på at have lige 
mange 1. og 2. års. På de små årgange kommer der ofte spillere løbende  
Forventninger til regnskab – status pt er et minus på 68.000. Mangler lidt fra håndboldvennerne.   

 

• Foto-aftale med Billed-Xpressen vedr. holdbilleder som kan bruges på SoMe og til sponsorer 
Vi er igen blevet kontaktet af billed-expressen. Nichlas taler lige med Jan om han ville være interesseret 
inden der evt laves en aftale med Billed-Expressen 

 

• Evt. (bordet rundt) 
 

- Nichlas – arbejder på udkast til nye vedtægter som skal vedtages ved 2 generalforsamlinger 
- Ole -  
- Lisbeth -  
- Annette -  



- Camilla -  
- Tommy -  
- Maria – oprydning Ungdomskontor mm. i weekenden uge 27 Forecast hold Bjerringbro 

Julecup – vi forhåndstilmelder som til Næstved Cup 

    

Næste møde 11/8 kl. 17.00 – Maria indkalder  
Generalforsamling (forslag 25/9 ifm Selskabets)  
 


